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Verslag ALV – Sportraad van Delft – Locatie clubhuis van K.V. Fortuna  
Maandag 18 november 2024 
 
Aanwezigen Bestuur Sportraad van Delft 
Guus Heemskerk (secretaris/penningmeester), Frank Engering en Leroy Nijhoff (bestuursleden) 
 
Overige aanwezigen: 
Jan van Driel en Cees Burger (MIDI), Marc Lamey en Leroy Wevers (WSD Plane), Anouska Degenkamp, 
Liza van Baarle en Paula Boom (gemeente Delft), Karin Knols en Jan Vrins (dsv Full Speed),  Jan Jaap van 
Leusden (Fortuna), Pim Bos (sv Prometheus), Sean van Domburg, Lars van Gastel, Thijs van Leeuwen en 
Sjoerd Griffioen (Delft voor Elkaar), Ton Maas en Berny Wind (sv Wippolder), Sander ter Steege en 
Jolanda Hoogvliet (Bouldercentrum Delfts Bleau), Leen v.d. Hooff  (ckv Excelsior), Eline Haak, Bjorn van 
der Vuurs en Mees Rapp (Proteus-Eretes), R. van Duin (DSZ Wave), Laurens van Campen en Rob van 
Buuren (RV DDS), Niels van Dorsten (SEP), Joost van der Heijden (St. Sportpark Hof van Delft), Kim Smit 
(Ariston ’80), Roland Dijkman (Hudito), Frans Legerstee (Vitesse Delft), Kirsten v.d. Vaart en Arco 
Valkenburg (ckv DES), Roel van Dorsten (fotograaf), Thea Smit (Sportraad Rijswijk), Louk Teunissen en 
M. Rossi (Sportraad Pijnacker-Nootdorp), Tinus Vernooij (SESC Concordia), Frans Ogier (Stichting 
Sporthal Fortuna), Dirk Schoorl (dsv Concordia), Rob Koks en Bas Takens (RTTC Delft) en Ben Moonen 
(Sportsubsidie.nl).   
 
Notulist: 
Guus Heemskerk 
 
Afwezigen met bericht van verhindering: 
Cees van Velzen, Jasper van Schie en Maaike Sybrandy (bestuur Sportraad van Delft) 
 
1. Opening 
Om 19:30 uur opent secretaris/penningmeester Guus Heemskerk de vergadering. 
De secretaris/penningmeester heet iedereen van harte welkom bij het 1e deel van de vergadering. Hij 
memoreert de geweldige geslaagde Olympische Zomerspelen in Parijs alwaar een groot aantal Delftse 
Sporters verschillende medailles behaalden. In samenwerking met de gemeente Delft werden ze 
gehuldigd op het Stadhuis te Delft en bij hun vereniging. Direct na de ALV wordt de vergadering vervolgd 
met het Sportcafé met als onderwerp ‘Sportsubsidies’. 
 
2. Vaststellen agenda 
De agenda zoals voorgelegd, wordt vastgesteld.  
 
3. Mededelingen bestuur 

1. Concept Statuten Sportraad  
De Statuten van de Sportraad van Delft moeten worden aangepast volgens de Wet Toezicht en 
Bestuur Rechtspersonen (WBTR). Mocht een persoon of meer personen belangstelling hebben om de 
Sportraad van Delft hierbij behulpzaam te zijn dan kan de betrokkene zich melden bij het 
secretariaat. In de ALV van april 2025 zal het concept Statuut een agendapunt zijn.     
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2. POS (Platform Ondernemende Sportaanbieders) 
Frank Engering gaf een nadere toelichting over de POS. In de toekomst wenst de Sportraad van Delft 
nauwer met elkander te gaan samen werken.  
3. Vacature voorzitter (zie website) 
Cees van Velzen heeft te kennen gegeven af te treden als voorzitter van de Sportraad van Delft in de 
komende ALV. De vacature tekst staat op onze website. 

4. Vaststelling verslag ALV d.d. 25 maart 2024  
Het verslag wordt, met dank aan de notulist voor de notulen, goedgekeurd. 
 
5. Vaststelling contributie en begroting 2025 
De begroting is ten opzichte van vorig jaar praktisch ongewijzigd gebleven met een klein negatief 
resultaat. De contributie blijft ongewijzigd. De Sportraad van Delft heeft de toekenning van de subsidie 
via een beschikking van de gemeente Delft over het jaar 2025 reeds ontvangen. De begroting 2025 
wordt goedgekeurd. 

6. Evaluatie Sportweek door Sjoerd Griffioen, Verenigingsondersteuner van Delft voor Elkaar  
Sjoerd Griffioen gaf een presentatie over de Delftse Sportweek. Verbeterpunten zijn: Continuïteit in 
ondersteuning voor verenigingen en verbeteren van de aanmelding systemen. Actievere en bredere 
promotie, inclusief lokaal gerichte campagnes. Conclusie: De sportweek 2024 was succesvol, met groei 
in deelnemers en aanbod. Er zijn echter nog kansen voor verbetering, vooral in het optimaliseren van 
registratie en promotie. 

 
7. Sluiting vergadering 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. Onder dankzegging voor een ieders aanwezigheid 
sluit de secretaris/penningmeester om 20:00 uur de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om vooral 
te blijven voor het vervolg tijdens het Sportcafé en wordt er een korte pauze gehouden.. 


